



# WELCOME BACK TO SCHOOL!

## Smart Start August & September 2020 Newsletter

### A Start to a Fantastic Year

Welcome returning and new students to the 2020 – 2021 school year of Smart Start Preschool! We are excited to see many familiar faces as well as new faces and cannot wait to start our school year adventure.

Each month, we will provide a newsletter informing parents about school events, important dates and your child's classroom news to keep you informed throughout the year.

Let's kick off the school year with a positive note with so much events to look forward to! Please feel free to contact the office staffs for any questions regards to your child's progress!

我們很開心也很期待和您的孩子一起探險 2020-2021 新的學年度!歡迎放暑假回來的孩子們!也歡迎所有新加入 Smart Start 的小朋友!每個月我們將會讓孩子帶回 Newsletter, 其中包含學校活動及其他重要資訊!我們相信與您們一同展開的新學年度將會是非常令人期待與興奮的!



- ✧ Ms. Annie (Director)
- ✧ Ms. Lilian (Secretary)

Phone: 2871-8869

School Hrs: 8:00am - 3:30pm

Office Hrs: 8:00am - 4:30pm

kindersmartstart@hotmail.com

### Dates to Remember

Orientation Days	9/8 - 9/10
Earthquake Drill 地震演習	9/17
Moon Festival Make-Up Day 中秋節假期補課日	9/26
Moon Festival Holiday (No School) 中秋節假期	10/1—10/2



### Parent Teacher Orientation

Our Fall Orientation will take place between September 8th to 10th. This event will provide an opportunity for you to meet your child's teacher and learn about their background, teaching style, year's curriculum, learning goals, and class schedule. Due to the uncertainty of COVID-19, we will keep you updated about the time and location where our orientation will take place. We will notify all parents as the dates get closer. Thank you for your patience and understanding.

於 9/8-9/10 我們將進行秋季班家長座談會!藉由座談會讓您更深度瞭解老師的教學方式以及年度目標等!我們誠摯地邀請您一同參加!屆時將會提供更多相關資訊!



CHECK THIS OUT!



Follow and like our **Facebook** and **Instagram** page. Pictures and any emergency school announcement will be posted there. At the end of each semester, your child's picture will be updated online through a private link

歡迎追蹤按讚我們的

**Facebook & Instagram!**

我們將不定時放上孩子們的  
照片!其他臨時發佈的緊急  
重要訊息也將於此公佈!

\*更多孩子的照片將於每學  
期更新於雲端並以私人連結與爸媽們分享!



SCAN ME



## Show & Tell Days

Headstart 幼幼班 – Tuesday 星期二

Nursery 小班 – Tuesday 星期二

Preschool 中班 – Thursday 星期四

Kindergarten Blue 大藍班 – Thursday 星期四

Kindergarten Yellow 大黃班 – Thursday 星期四

\*Each child will have the opportunity to bring any theme related object from home to share with their friends. Each weeks' theme will be stated in the teacher's monthly newsletter

\*藉由 Show and Tell 的課程讓孩子們有機會學習獨立發表以及與朋友們分享的精神！

每月主題將於各班老師每月的 newsletter 上公佈



## Water fun / P.E. days

### 戲水/體能課



Headstart 幼幼班 – Friday 星期五

Nursery 小班 – Thursday 星期四

Preschool 中班 – Wednesday 星期三

Kindergarten Blue 大藍班 – Tuesday 星期二

Kindergarten Yellow 大黃班 – Monday 星期一

\*Nursery and Preschool Class –

Must bring water wings and /or swim tube



## Smart Start School Rules

1. When dropping off and picking up your child, please wait kindly at the gate. Parents are **not allowed** to enter the building until further notice.

請將您孩子送至校門口並交給老師後，配合防疫勿進入校園。

2. Check your child's temperature at home every morning. Our teachers standing at the gate will take your child's temperature and disinfect their hands before entering the building as well.

小孩來學校前，務必在家中先自行測量體溫，於校門口老師將再次測量，於上課期間會再量一次體溫並隨時注意小朋友健康狀況，若發現有發燒等之症狀，一律無法入園上課。

3. If your child is showing any symptoms of a cold (*sneezing, coughing, running nose*) **please stay home until they are fully recovered as this places others at risk.** In addition, our staff is not able to assist in feeding children medicine.

If your child is absent because of any infectious disease, a doctor's note of proof of recovery is required before returning to school.

當您的小朋友生病或發燒了，或是得到會傳染的疾病或其他疑似傳染病，應盡速就醫，並請讓他/她在家中休息，待完全康復之後再回學校上課，以免傳染給其他小朋友，學校也不提供餵藥服務。落實「生病不上學原則」。等康復後回學校上課請務必附上醫師證明「完全康復且無傳染之虞」。

4. Drop off time 8:00 AM —9:00AM, please arrive before 9:00 AM as our school activities will start.

請於早 8:00 AM 之後 9:00AM 之前送小朋友至學校來

5. Pick up times - Full Day: 3:30 PM—4:30 PM Half Day: 11:45 AM—12:00 PM

全天班小朋友請於 3:30 PM—4:30 PM 接您的孩子回家、半天班小朋友請於 11:45am-12:00pm 接您的孩子回家

6. Keep 2 masks in your child's school bag at all times.

請為您的孩子準備至少兩個口罩在書包內

